
ورزشی

وزیر ورزش و جوانان در دیدار فراکسیون نمایندگان ولایی مجلس اعلام کرد

فساد و زد و بند در فوتبال وجود دارد 
سرویس ورزشی-

وزیر ورزش و جوانان در دیدار با فراکسیون نمایندگان 
ولایی مجلس شــورای اسلامی گفت: فســاد و زد و بند 
در فوتبال وجود دارد و وزارت ورزش در تلاش اســت با 
تشکیل کمیته صیانت از اصول و مبانی اخلاقی در ورزش، 

به سالم سازی فضای فوتبال کمک کند.
جلسه مجمع عمومی فراکسیون نمایندگان ولایی صبح دیروز 
با حضور وزیر ورزش و جوانان برگزار شــد. در این جلسه اعضای 
فراکســیون در حوزه ورزش و جوانان نظرات و پیشنهادات خود 
را ارائه کردند. حســین نقوی حســینی نماینده مردم ورامین در 
مجلس شورای اسلامی و سخنگوی فراکسیون نمایندگان ولایی 
درباره جزئیات این جلســه عنوان داشت: موضوع تفکیک وزارت 
ورزش و جوانان، برنامه های وزیر برای اتمام پروژه های نیمه کاره 
در حوزه ورزش در شهرســتان ها و استان ها از جمله موضوعاتی 
اســت که در این جلسه مطرح شد. وی همچنین از موافقت وزیر 
ورزش و جوانان با تفکیک این وزارتخانه و تاسیس وزارت ورزش و 
ســازمان جوانان خبر داد و گفت: وزیر ورزش و جوانان معتقد بود 

در چنین شرایطی بیشتر می توان به جوانان توجه کرد.
امیدواری به پایان 4 هزار پروژه نیمه تمام

مسعود ســلطانی فر وزیر ورزش و جوانان نیز در این جلسه 
موارد مختلفی را در خصوص آخرین وضعیت ورزش مطرح کرد. 
بر اساس اعلام پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، سلطانی فر در 
این جلسه اظهار داشت: هیچ ابزار و ساز وکاری در کشور نداریم که 
بتوان با صرف زمان 90 دقیقه در فوتبال یا یک مسابقه کشتی یک 
ملت را خوشــحال کرد و این شادی قابل قیاس با سرمایه گذاری 
انجام شده نیســت. با صعود به جام جهانی یک ملت خوشحالی 
می کند و احســاس ســربلندی و افزایش غرور ملی از نتایج این 

موفقیت است.
سلطانی فر با بیان اینکه اختصاص 27 صدم درصد از مالیات 
بر ارزش افزوده امکان بسیار خوبی است که اگر در دو برنامه پنج 
ســاله از این امکان منتفع شویم می توان در 10 سال مشکلات را 

حــل کرد، گفت: با این امکان می توان 4 هزار پروژه نیمه تمام که 
به 10 هزار میلیارد تومان بودجه نیاز دارد را به ســرانجام رساند و 

پس از آن به حمایت از هیئت های ورزشی بپردازیم.
احکام قضایی فراوان علیه وزارت ورزش و جوانان 

وزیــر ورزش و جوانان با بیان اینکه علاوه بر مشــکلاتی که 
4 هزار پروژه نیمه تمام ایجاد کرده در چند ماه اخیر با ســونامی 
احکام قضایی علیه وزارت ورزش و جوانان مواجه هســتیم، ادامه 
داد: موج وحشتناکی در چند ماه اخیر با صدور احکام قضایی علیه 
وزارت ورزش و جوانان صادر شده که باید مبلغ زیادی را برای این 
احکام بپردازیم. اگر مجبور به پرداخت این رقم ها شــویم، به این 

معنی است که وزارتخانه را تا یکسال آینده تعطیل کنیم. 
موافقت با جدایی ورزش از جوانان

سلطانی فر با اشــاره به موضوع انتزاع سازمان ملی جوانان و 

وزارت ورزش گفت: در ســال 89 از ادغام دو سازمان تربیت بدنی 
و سازمان ملی جوانان، وزارت ورزش و جوانان تشکیل شد که در 

این مدت تشکیلات مناسبی وجود نداشت.
وی ادامــه داد: در 7 ماهی که من به عنــوان وزیر ورزش و 
جوانان فعالیت کردم در زمینه تصویب لایحه قانون اهداف، وظایف 
و اختیارات وزارت ورزش و جوانان در هیئت دولت اقدام کردیم و 
این لایحه به مجلس آمد اما پس از آن موضوع تفکیک وزارتخانه 

و احیاء سازمان ملی جوانان مطرح شد.
سلطانی فر با بیان اینکه ما مطیع تصمیم نظام در این زمینه 
هستیم، متذکر شــد: فکر می کنم حل شدن مشکلات جوانان از 

طریق معاونت ریاســت جمهوری، سرعت بیشتری خواهد داشت 
و امیدوارم با احیاء ســازمان ملی جوانان مشکلات جوانان در این 

سازمان به درستی پیگیری شود.
فساد و زد و بند در فوتبال 

ســلطانی فر در خصوص موضوع فســاد در فوتبال گفت: نه 
اینکه مسائل پشــت پرده، فســاد و زد وبند در این ورزش وجود 
ندارد، اما باید توجه داشــت کل گردش مالی فوتبال در لیگ برتر 
و دســته یک 500 تا 600 میلیارد تومان است که اگر 20 درصد 
آن را آغشته به فساد بدانیم مبلغی حدود 70 تا 80 میلیارد تومان 
می باشــد اگرچه 70 تا 80 ریال هم نباید باشد و به شدت به این 
موضوع حساس هســتم. وزیر ورزش و جوانان ضمن مخالفت با 
تشکیل کمیته مبارزه با فســاد در فوتبال تصریح کرد: امیدوارم 
کمیته صیانــت از اصول و مبانی اخلاقی در ورزش را فعال کنیم 
و با حضور نمایندگان دســتگاه های، قضائی، انتظامی و اطلاعاتی 

نظارتی برای سالم سازی فوتبال داشته باشیم.
نابسامانی در برخی از فدراسیون های ورزشی

وی بــا بیان اینکه دفتر نظارت بــر طرح های عمرانی وزارت 
ورزش و جوانان 3 ســال تعطیل شــده بود، افزود: در این مدت 
بخشی از ساخت وســازها را به شرکت توسعه و بخش دیگری در 
یک حوزه معاونت غیر مرتبط اداره می شد، که ما دفتر نظارت بر 
طرح های عمرانی وزارت ورزش و جوانان را احیا کردیم، امیدوارم 

روند تکمیل پروژه های نیمه کاره تسریع یابد.
سلطانی فر با اشاره به ساماندهی امور مربوط به فدراسیون ها، 
گفت: تعدادی از فدراســیون های ما نابسامانی های زیادی دارند. 
وزیر ورزش در پایان با بیان اینکه امیدوارم وزارت ورزش و جوانان 
در بخش ورزش همگانی و ورزش قهرمانی موفق عمل کند، گفت: 
هدف ما موفقیت در بازی های آســیایی 2018 جاکارتا و 2020 

توکیو است تا یک نتیجه تاریخی را ثبت کنیم. 

حدیث دشت عشق

به یاد شهید فرامرز رحمت آبادی
قربانیِ شبِ عیدِ قربان

شــهید فرامرز رحمت آبادی در ســال 1346 
در خانوادۀ ساده زیســت و زحمتکش در روستای 
پلُ شکســته از توابع شهرســتان کنگاور اســتان 

کرمانشاه پا به عرصه وجود گذاشت.
پس از گذراندن مقطــع راهنمایی به منظور 
کمک به پدر پیر خود ترک تحصیل نمود و در کار 
کشــاورزی همراه و همدوش پدر خود شد. وی در 
کنار کار در مزرعه به هنر نقاشــی که به شدت به 

آن علاقه داشت می پرداخت. آثار زیبای وی بر دیوارهای خانه و روستا به عنوان 
یادگاری، خاطرات آن شهید بزرگوار را زنده نگه داشته است.

او در هیئت هــای عزاداری و ســینه زنی حضرت اباعبدالله الحســین)ع( به 
مداحی خوش آوا شــناخته می شد. از 15 سالگی به تهران رفت و در یک کارگاه 
رنگ کاری چوب مشــغول به کار شد و درآمد حاصله از آن را بابت کمک به پدر 

پیر و خانواده خود، تقدیم پدر می نمود.
او در سال 1365 مشمول خدمت مقدس سربازی شد و بیسیم چی فرمانده 
گردان 136 لشکر 77 خراســان بود که سرانجام در مورخ 14 مرداد 1366 که 
مصادف با شب عید ســعید قربان و در منطقه عملیاتی میمک، ارتفاعات 670 
)تپه شهدا( بر اثر اصابت ترکش خمپاره به پهلوی راست و سینه به درجه رفیع 

شهادت نائل آمد.
از قافله های شهدا جـاماندیم                          رفتنـد رفیقان و چه تنها ماندیم
افسوس که در زمانۀ دلتنگی                       مجروح شدیم، اسیر دنیا ماندیم

دادگر رئیس جدید فدراسیون تیراندازی

داورزنی: حذف دخالت دولت در اساسنامه جدید عواقب ندارد
علی دادگر با اکثریت آرا به عنوان رئیس فدراسیون 

تیراندازی انتخاب شد.
انتخابات فدراســیون تیراندازی صبح دیروز به ریاســت 
داورزنی معــاون ورزش قهرمانی در محــل آکادمی المپیک 
برگزار شد و علی دادگر با 23 رای از مجموع 39 رای به عنوان 
رئیس این فدراسیون انتخاب شــد. مهرعلی باران چشمه نیز 
15 رای داشــت و حسین زکی زاده تنها صاحب یک رای شد. 
مهرعلی باران چشــمه، علی دادگر، حسین زکی زاده قریه علی 
و حمیدرضــا ناطقی چهــار کاندیدای انتخابات فدراســیون 
تیراندازی بودند ضمن اینکه مهین فرهادی زاد دبیر فدراسیون 
ورزش بیماران خاص و پیوند اعضا پیش از مجمع انصراف داد. 
پیش از این مجمع انتخاباتی این فدراســیون برگزار شده بود 
و سید مهدی هاشمی به عنوان رئیس این فدراسیون انتخاب 
شد اما با شکایت دادگر دیگر نامزد انتخاباتی مبنی بر دوشغله 
بودن، هاشمی با رای دیوان عدالت اداری از سمت خود برکنار 

و مبینی به عنوان سرپرست این فدراسیون منصوب شد.
داورزنی: حکم جدیدی از دیوان عدالت ابلاغ نشده است

محمدرضا داورزنــی معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش 
در حاشیه مجمع انتخاباتی فدراسیون تیراندازی با بیان اینکه 
بالاترین مرکزی که می تواند برای فدراسیون ها تصمیم گیری 
کند مجامع هستند،گفت: کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش 
پشتیبان فدراسیون ها هستند.وزارت ورزش سیاست های کلی 
را تدوین و ابلاغ می کند. در اساسنامه جدید هم سعی کردیم 
روحیه استقلال فدراسیون ها حفظ شود. این موضوع در اصلاح 
اساسنامه جدید لحاظ شــده که پیش نویس آن آماده است 
و در حال بر طرف کردن نقاط ضعف هســتیم. فدراســیون ها 
به عنوان نهاد عمومی مســتقل هستند و مجمع در مورد آنها 

تصمیم گیری می کند. 

وی ادامه  داد: اخیرا بحث هایی مطرح شده است که حکم 
جدیدی از ســوی مراجع قضایی اعلام شده است، اما از سوی 
نهادهای قضایــی هیچ حکمی بــه وزارت ورزش و جوانان و 
کمیته ملی المپیک و فدراســیون ابلاغ رسمی نشده است و 
حتی اگر از این پس نیز ابلاغ شــود مجمع فوق العاده برای آن 
تصمیم خواهد گرفت. هر اتفاقی هم برای فدراسیون تیراندازی 

بیفتد مجمع باید تصمیم گیری کند.
ما نمی توانستیم منتظر بمانیم

داورزنی با اشــاره بــه این که تصمیم گیرنــده در مورد 
فدراسیون تیراندازی مجمع است، تصریح کرد: وزارت ورزش 

و جوانان و کمیته ملــی المپیک نمی توانند به لحاظ مقررات 
برای فدراسیون تعیین تکلیف کنند و همین مقررات می گوید 
کــه مجمع تنها تصمیم گیرنده برای فدراســیون اســت. ما 
نمی توانستیم منتظر بمانیم که چه تصمیمی در آینده گرفته 
می شــود و آیا حکمی ابلاغ می شــود یا نه و مجمع را برگزار 
نکنیم. ما نمی توانســتیم تیرانــدازی را معطل کنیم و موظف 
بودیم قانون را رعایت کنیم.داورزنی در ادامه گفت: اساسنامه 
جدید تدوین شــده اســت و ما در حال اصلاح آن هســتیم. 
البتــه اصلاح آن را نیز خود مجامــع انجام می دهند. پیش از 
این بحث ها و کشــمکش هایی در آیین نامه وجود داشــت که 

وزارت باید تعیین تکلیف می کرد اما ما طبق آیین نامه جدید 
انتخابات سه رشته ورزشی را برگزار کردیم. ما در امور داخلی 
فدراسیون ها دخالت نمی کنیم اما دقت نظر در برنامه های کلی 
آنها خواهیم داشت. ما باید آیین نامه  جدید را طبق چارچوب 
مقررات بین المللی مجامع تنظیم کنیم.مجامع بین المللی به 
دنبال این هســتند که دولت در تصمیمات و عزل و نصب ها 

دخالت نداشته باشد. 
هاشمی هر کاری که صلاح بداند می تواند انجام دهد

او در پاســخ به این ســؤال که چرا نماینده کمیته ملی 
المپیک و بازرس کل کشور در انتخابات فدراسیون تیراندازی 
حضور نداشــت؟ گفت: در دو انتخابات گذشته نیز بازرس کل 
کشــور حضور نداشــت اما قرار بود کمیته المپیک امروز هم 
باشد. از خودشان بپرسید که چرا حضور نداشتند.معاون ورزش 
قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش در پاسخ به سؤال خبرنگاران 
درباره تهدید هاشــمی مبنی بر این که به مجامع بین المللی 
شکایت خواهد کرد و ممکن است فدراسیون به حالت تعلیق 
درآید، گفت: این گونه تصور نکنید. هاشمی هر اقدامی که فکر 
می کند لازم اســت می تواند انجام دهــد. اما ما در نهایت نظر 

مجمع فوق العاده را اجرا خواهیم کرد.
او در پاسخ به این سؤال که آیا در اساسنامه جدید حذف 
دخالت دولت مشــکل ایجاد خواهد کرد یــا خیر؟ گفت: در 
اساســنامه جدید که تقریبا پیش نویس آن نهایی شده است، 
چنــد ویرایش حقوقی دارد که باید انجام شــود. بعد از آن به 
دولت برود و به تصویب دولت برســد. در این آیین نامه سعی 
کرده ایم که دخالت دولت در فدراســیون ها را حذف کنیم اما 
خیال تان راحت عواقب ندارد. ما در سیاســت های کلان نقش 
خود را ایفا می کنیم اما از ســوی وزارت عزل و نصبی صورت 

نخواهد گرفت.

دبیر فدراسیون تکواندو گفت: دوره درمانی کیمیا علیزاده در بیمارستان رو به پایان است و به زودی به منزل 
منتقل می شود.

محمد احســنی فروز درباره آخرین وضعیــت کیمیا علیزاده بانوی پرافتخار تکواندوی ایــران اظهار کرد: هم اکنون وی 
وضعیت مســاعدی از لحاظ جســمانی دارد. درباره بیماری که او اخیرا به آن مبتلا شــده نیز باید بگویم که از دو روز قبل 
مداوای اصلی وی در بیمارســتان شروع شده است. دوره درمانی علیزاده زیر نظر دکتر علیرضا معتمد و همچنین فدراسیون 
پزشــکی ورزشــی ایران در حال انجام است.با توجه به نظر پزشــکان، در صورتی که روند درمانی وی به همین صورت ادامه 
داشــته باشد، علیزاده می تواند روز پنجشنبه یا جمعه از بیمارستان مرخص شــود و ادامه دوره بهبودی اش را در منزل طی 
کند. دبیر فدراسیون تکواندو درباره خبر دوپینگ دو هوگوپوش ایران در جام باشگاه های آسیا نیز گفت: هنوز جواب قطعی از 
سوی نادو به فدراسیون تکواندو درباره وضعیت دوپینگی ها ارسال نشده است. هنگامی که تست دوپینگ فردی مثبت اعلام 
می شود، فدراسیون پزشکی ورزشی ایران تست نخست را به وادا ارسال می کند تا آنها پس از بررسی نتیجه را اعلام نمایند اما 
هنگامی که ورزشکار به نتایج تست اعتراض می کند، وادا در تست دوم و با اعلام نظر قطعی درباره وضعیت دوپینگ ورزشکار 

تصمیم گیری می کند. در حال حاضر نیز هیچ گونه اظهار نظر قطعی از سوی وادا به نادو ارسال نشده است.

اعلام آخرین وضعیت بیماری کیمیا علیزاده

به دنبال کسب بهترین نتایج در رقابت های انتخابی هستیم

سرمربی تیم ملی والیبال ایران با شروع دور جدید 
تمرینات تیم ملی گفت: شــرایط تمرین پس از لیگ 
جهانی راضی کننده است و به دنبال کسب بهترین نتایج 

در انتخابی جهان هستیم.
ایگور کولاکوویچ اظهار داشــت: متأسفانه در حال حاضر 
این فرصت مهیا نیست که من از چهره های جدید استفاده کنم 
و ســعی کردم از تیم جوانان کمک بگیرم و از برخی جوانان 
مثلا در پست دریافت کننده دعوت شده که به نظرم پتانسیل 
بالایی دارند. از طرفی دلم می خواست از تیم ملی زیر 23 سال 
نیز بازیکن دعوت کنیم، ولی آنها برنامه های خودشان را دارند 
و مــردم از تیم امید، انتظار گرفتن نتایج خوب در مســابقات 
آســیایی و جهانی را دارند به همین دلیل از رده سنی زیر 23 
ســال بازیکنی دعوت نکردم ولی در آینده امیدوارم بتوانیم از 

بازیکنان و چهره های جدید استفاده کنیم.  
کولاکوویچ در مورد نتایج کســب شده تیم ملی در لیگ 
جهانی گفت: من باید بگویم که فقط در دو هفته اول از عملکرد 
بازیکنان راضی بودم و اما در هفته ســوم آســیب دیدگی های 

بازیکنان که در طول لیگ داخلی اتفاق افتاده بود، بر عملکرد 
ما تاثیر بدی گذاشــت و حتی در لهستان در حین تمرینات 
با آســیب دیدگی های زیادی روبه رو بودیم. مصدومیت عادل 
غلامــی و جواد معنوی نژاد هم بی تأثیر نبــود و با وجود آنکه 
می توانســتیم با دو برد به مرحله نهایی راه پیدا کنیم اما این 
امر محقق نشد ولی این نکته را باید بگویم که ما به تیم هایی 
باختیم که در رنکینگ جهانی بالاتر از ما بودند. ایتالیا، برزیل 
و روسیه جزو بهترین ها هستند و حتی صربستان که قهرمان 
دوره پیش بود نیز با ما بازی کرد. نمی خواهم بهانه تراشی کنم 
اما دو برد برابر لهستان و آرژانتین که در رنکینگ که بالاتر از 

ما هستند برایم رضایتبخش بود. 
ســرمربی تیم ملی والیبال ایران درباره انتخابی مسابقات 
جهانی نیز گفت: قرار اســت با رویکرد جدیدی وارد مسابقات 
شویم. مسابقات انتخابی جهانی رقابت های مهمی است و ما با 
تیم های قزاقستان، قطر، چین و کره روبه رو هستیم و به همه 
آنها احترام می گذاریم. ما به دنبال ارائه بهترین عملکردمان در 

این مسابقات هستیم.

سرمربی تیم ملی والیبال: فعلا نمی توانم 
از چهره های جدید استفاده کنم

سرمربی تیم ملی هندبال 29 بازیکن را به اردوی تیم ملی دعوت کرد.
دومین اردوی تدارکاتی تیم ملی هندبال جهت حضور در هجدهمین دوره مسابقات قهرمانی بزرگسالان آسیا و انتخابی جهانی  
2019 آلمان از 23 تا 30 تیر ماه در محل سالن هندبال فدراسیون تشکیل خواهد شد.بر همین اساس علیرضا حبیبی سر مربی 
تیم ملی 29 بازیکن را به خط کرد. مجتبی حیدرپور، امید سه کناری، امین کاظمی، محمد قاسمی، احسان ابوئیف سیدعلیرضا 
موســوی، سجاد اســتکی، مهدی بیجاری، امین یوسفی نژاد، سلامان بربط، افشــین صادقی، مجتبی کرمیان، سعید پورقاسمی، 
محســن باباصفری، مهدی موسوی، ســعید حیدری راد، رحیم مؤمنی زاده، سعید برخورداری، الله کرم استکی، محمد سیاوشی، 
پویا نوروزی نژاد،علی رحیمی، مهرداد صمصامی، فرهاد شفیعی، جلال کیانی، سجاد ندری،شاهو نصرتی، وحید مسعودی و میلاد 
مسائلی دعوت شدگان به این اردو هستند.  علیرضا حبیبی به عنوان سرمربی، شهداد مرتجی به عنوان مربی دروازه بان ها، تیمور 

درزابی به عنوان سرپرست و علی بخشی به عنوان ماساژور در کنار تیم خواهند بود.

سرمربی تیم ملی 29 هندبالیست را به خط کرد

*تیم منتخب کشتی فرنگی در رقابت های بین المللی رومانی شرکت خواهد کرد. رقابت های بین المللی کشتی فرنگی جام 
آیون کورنیانوف لادیسلاو سیمون روزهای 31 تیر و اول مردادماه در شهر بخارست رومانی برگزار می شود.اسامی نفرات 
اعزامی به این مســابقات به شرح زیر است:*66 کیلوگرم: محمد مراد الیاسی – علی ارسلان – محمدرضا گرایی*130 

کیلوگرم: شهاب قوره جیلی.سرمربی: علی اشکانی ومربی: داود گیل نیرنگ.
* شهرداری کاشان از تیم داری در لیگ برتر هندبال کناره گیری کرد، این چهارمین تیم قهرمانی است که 
در چهار فصل گذشته لیگ برتر هندبال از تیم داری در فصل بعد، انصراف می دهد. تیم هندبال شهرداری 
کاشــان، قهرمان لیگ برتر فصل 9۶ بود که مجوز حضور در جام باشگاه های آسیا را کسب کرد اما از ادامه 
تیم داری در این رشته و البته سایر رشــته های ورزشی کناره گیری کرد.تیم شهرداری کاشان اولین تیم 
قهرمانی نیست که در رشته هندبال انصراف می دهد. در هر چهار لیگ برتر هندبال اخیر هر چهار قهرمان 
کناره گیری کرده اند. سپاهان، ثامن الحجج، منیزیوم فردوس و شهرداری کاشان چهار تیمی هستند که بعد 

از قهرمان شدن در سال های اخیر از ادامه تیم داری در این رشته انصراف داده اند.
*رئیس فدراسیون دوچرخه سواری گفت: تور دورچرخه سواری خزر احیا می شود.خسرو قمری در مجمع عمومی هیئت 
دوچرخه ســواری مازندران در ســاری اظهار کرد:  تور بین المللی خزر باید با تجهیز امکانات مناسب در شان این رشته 
ورزشــی در مازندران عملیاتی شده و عدم تامین اعتبار مناسب و نبود زیرساخت مناسب موجب  توقف تور بین المللی 
خزر شــد. وی ابراز امیدواری کرد: این تور که با حضور کشورهای حاشیه خزر در مازندران برگزار می شد، باید بار دیگر 
احیا شــود.برای احیای این تور بین المللی پیشــنهاد می شود تا ابتدا این رقابت ها به صورت استانی و ملی برگزار شده و 
با شناســایی نقاط قوت و ضعف زمینه برای برپایی رقابت های ملی فراهم شــود. قمری افزود:  پیست دوچرخه سواری 
در دســت ساخت ســاری در صورت تکمیل می تواند زمینه میزبانی ایران را برای رقابت های دوچرخه سواری آسیایی و 

بین المللی فراهم کند.
* بهنام خلجی به عنوان قهرمانی رقابت های مستر کاپ پاراسنگ نوردی در اتریش دست پیدا کرد. چهارمین 
دوره رقابت های مستر کاپ با حضور 5۶ شرکت کننده از 12 کشور در اتریش آغاز شد و روز قبل با معرفی نفرات 
برتر به پایان رســید. در این دوره سبک جدیدی از مسابقات برگزار شد که هر شرکت کننده باید 3 مسیر در 
روز اول و 3 مسیر در روز دوم را صعود می کرد. مجموع امتیازات کسب شده، نفرات برتر در هرگروه را مشخص 

می کرد که بهنام خلجی در گروه RP2 با کسب 97 امتیاز به عنوان قهرمانی رسید.

خواندنی از ورزش ایران

رئیس فدراســیون تنیس روی میز گفت: باتوجه به برنامه ریزی که برای لیگ برتر کشور داشتیم، احتمال تبانی را به 
حداقل رساندیم و تک تک بازیکنان با انگیزه برای رقابت پشت میز حاضر می شدند.

مهرداد علی قارداشی در خصوص لیگ برتر کشور که یکشنبه شب با قهرمانی تیم پتروشیمی بندرامام به پایان رسید، اظهار کرد: 
زمانی که فدراسیون را تحویل گرفتیم، رنکینگ تیمی ما 30 بود که اکنون به 25 رسیده است و رنکینگ انفرادی برادران عالمیان نزدیک 
به 135 بود که هر دو برای اولین بار به زیر 100 رســیده اســت. این ها نشــان می دهد که بازیکنان حاضر در لیگ، به نسبت دوره قبل 
سطح لیگ را ارتقا داده اند.رئیس فدراسیون تنیس روی میز عنوان کرد: با توجه به روشی که سازمان لیگ برای این مسابقات برنامه ریزی 
کرد و همچنین باتوجه به این که هر پیروزی نیم امتیاز داشت، تک تک مسابقات از حساسیت برخوردار بود و این هم براساس تجربه ای 
بود که از ســال قبل به دســت آوردیم. به هر حال با این اقدام احتمال تبانی را هم به حداقل رساندیم و تک تک بازیکنان با انگیزه برای 
رقابت پشت میز حاضر می شدند.رئیس فدراسیون تنیس روی میز در ادامه در خصوص برنامه های این فدراسیون، عنوان کرد:  برای حفظ 
رنکینگ و ارتقا آن باید براســاس چارچوبی که فدراسیون جهانی تعیین کرده است، در مسابقات شرکت کنیم؛ بخشی از این حضور با 
هزینه فدراسیون، بخشی دیگر با هزینه شخصی ورزشکاران و بخشی هم با هزینه اسپانسرها صورت می گیرد. همچنین ما باید براساس 
تجربه همکارانم، مسابقاتی را برای حضور انتخاب کنیم که باعث ارتقا رنکینگ بازیکنانمان شود، ضمن این که حضور در مسابقات تنها 

باعث ارتقا رنکینگ نمی شود و باید تیم با آمادگی خوب حاصل از تمرینات داخلی به مسابقات اعزام شود.

احتمال تبانی در لیگ برتر تنیس روی میز به حداقل رسید قهرمان کشتی آسیا امروز جراحی می شود
فرنگی کار وزن 80 کیلوگرم ایران و دارنده 3 مدال طلای آسیا صبح امروز توسط دکتر کیهانی عمل جراحی رباط 

صلیبی پای چپ خواهد داشت.
رامین طاهری فرنگی کار وزن 80 کیلوگرم ایران چند روز پیش و در آستانه رقابت های انتخابی تیم ملی در حالیکه به عنوان 
مدعی نخست خود را مهیای حضور در این مسابقات می کرد از ناحیه زانوی پای چپ دچار پارگی رباط صلیبی شد تا شانس حضور 
در رقابت های انتخابی تیم ملی و مسابقات جهانی 2017 پاریس را از دست بدهد.این کشتی گیر پس از معاینه و بررسی های انجام 
شده توسط پزشکان قرار است صبح امروز توسط دکتر کیهانی عمل جراحی شود.طاهری با اعلام این مطلب درباره زمان بازگشتش 
به میادین اظهار کرد: طبق نظر پزشکان به مدت 6 تا 7 ماه از تشک کشتی دور خواهم بود. البته پس از یک ماه می توانم تمرینات 
بالاتنه را انجام دهم و پس از گذشت دو ماه از عمل جراحی نیز آرام آرام دویدن را آغاز خواهم کرد.از مردم می خواهم برایم دعا 
کنند تا هر چه زودتر به کشتی بازگردم.رامین طاهری نقره و برنز نوجوانان آسیا، طلای نوجوانان جهان، نقره و برنز جوانان جهان، 

طلا و نقره جوانان آسیا و 3 طلای بزرگسالان آسیا را در کارنامه خود دارد.

دارنده مدال طلای المپیک با بیان اینکه رقابت های انتخابی تیم ملی بدلیل آشــنایی کشتی گیران با نقاط ضعف و قوت 
یکدیگر دشــوار اســت،گفت: تمام سعی ام این است در مســابقات جهانی پاریس بهترین نمایش را داشته باشم. گزیده ای از 

تازه ترین صحبت های حسن یزدانی در ادامه می آید:
* معمولا مبارزات در رقابت های انتخابی داخلی سخت می شود زیرا کشتی گیران به فنون و شیوه مبارزات هم به خوبی آشنا 

هستند اما خدا را شکر می کنم که توانستم در نهایت مقام اول را کسب کنم. 
* برای حضور در مســابقات جهانی فرانسه تابع تصمیم کادر فنی هســتم و تا زمان آغاز این رقابت ها تمرینات را به صورت 

منظم دنبال می کنم. 
* سعی می کنم در صورتی که در مسابقات جهانی به میدان بروم مانند همیشه رو به جلو کشتی بگیرم و قطعا با کمک مربیان 

و افزایش تلاشم سعی می کنم بهترین نمایش را داشته باشم. 
* مردم همیشه به من لطف دارند و این حمایت مردم از من باعث افتخار است. از همه مردم عزیزمان تشکر می کنم و امیدوارم 

بتوانم بار دیگر آنها را در مسابقات جهانی خوشحال کنم. 
* افزایش وزن در آینده به میزان وزنم بستگی دارد. در حال حاضر وزنم در شرایط خوبی است و قصدی برای تغییر وزن ندارم. 
* با قهرمانی در رقابت های انتخابی تیم ملی تازه در اول راه قرار دارم و فعلا اولین برنامه و هدفم حضور موفق در مســابقات 

جهانی فرانسه و کسب بهترین نتیجه است.

مسابقات انتخابی معمولا دشوار است
یزدانی: می خواهم در مسابقات جهانی بهترین نمایش را داشته باشم

لالیگا، بوندس لیگا و لیگ برتر 
بهترین لیگ های اروپایی 

اتحادیــه فوتبال اروپا )یوفا( تازه ترین رده بندی باشــگاه های قاره ســبز را 
منتشــر کرد که بر این اســاس رئال مادرید، پرافتخارترین باشگاه اروپا در صدر 
اســت و تیم های اتلتیکومادرید و بارســلونا نیز رده های دوم و ســوم را به خود 
اختصاص داده اند. این اولین رده بندی باشــگاه های اروپایی در فصل 2017-18 
به شمار می رود.تیم های بایرن مونیخ، یوونتوس، سویا، پاری سن ژرمن، دورتموند، 
منچسترســیتی وبنفیکا نیز به ترتیب در رده هــای چهارم تا دهم این رده بندی 
ایســتاده اند. در این رده بندی همچنین آرسنال در رده یازدهم، چلسی در مکان 
سیزدهم، ناپولی در جایگاه چهاردهم و منچستریونایتد در رده شانزدهم هستند.
در رده بندی باشــگاه های برتر اروپا هم لالیگای اســپانیا برترین لیگ اســت و 
بوندس لیگای آلمان و لیگ برتر انگلیس به ترتیب دوم و ســوم هســتند. سری 
A ایتالیا و لوشامپیونه فرانسه هم در جایگاه های چهارم و پنجم قرار دارند. نکته 
جالب در رده بندی لیگ ها، حضور لیگ برتر روسیه که چند بازیکن ایرانی در آن 
شاغل هســتند در مکان ششم این رده بندی و بالاتر از لیگ  کشورهای پرتغال، 

بلژیک، اوکراین، ترکیه و هلند است.
خامس رودریگس به بایرن مونیخ پیوست 

باشگاه رئال مادرید اعلام کرده با انتقال قرضی خامس رودریگس با باشگاه 
بایرن مونیخ به توافق رسیده است بر این اساس هافبک کلمبیایی برای دو فصل 
در تیم آلمانی بازی خواهد کرد.رودریگس به زودی در تست های پزشکی بایرن 
شــرکت خواهد کرد. باشگاه بایرن مونیخ بعد از سپری شدن دو فصل، می تواند 

رودریگس را از رئال مادرید بخرد.
ناراحتی محمد فرح 

از مطرح شدن دوباره اتهام دوپینگ
مدارک افشا شده توســط هکرهای روس نشان می دهد که در سال 2015 
فرح مشکوک به دوپینگ بوده اما در سال 2016 از سوی IAAF تبرئه شده است. 
فــرح بعد از این اتفاقات در صحبت های خود اعلام کرد: من از اینکه از هر چیز 
مســئله درست می کنند خسته شــده ام. من در کارم سخت تلاش می کنم و از 
کاری که می کنم لذت می برم. وقتی چنین حرف هایی زده می شود کمی تمرکزم 
به هم می ریزد. من قبلا گفته ام که هرگز تســت دوپینگ مثبت نخواهم داشت. 
شخصیت من به این شکل است. من به ورزش پاک ایمان دارم و تنها می خواهم 
لذت ببرم و لبخند بزنم. هیچ مســئله  ســری در کارم وجود ندارد. زندگی ام آن 
طور که همه فکر می کنند آسان نیست. امیدوارم کمی بیشتر من را درک کنید 

و حقایق را بازگو کنید.
تمایل اینیستا 

برای بازنشستگی با پیراهن بارسلونا
آندرس اینیستا برای افتتاحیه یک زمین فوتبال با چمن مصنوعی در مدرسه 
سابقش شرکت کرد و در آن جا درباره آینده اش و دیگر موضوعات صحبت کرد. 
هافبک بارسلونا گفت : همیشه اعلام کرده ام دوست دارم در بارسا بازنشسته شوم، 
تیمی که از 12 ســالگی در آن حضور داشــتم. به زودی درباره آینده ام تصمیم 
خواهم گرفت چون ســال های زیادی می توانم در ســطح اول فوتبال بازی کنم.
بازیکن اســپانیایی در ادامه افزود: نگران تمدید قراردادم با بارسلونا نیستم چون 
اکنون تمرکزم روی تعطیلات است تا بتوانم خوب استراحت کنم و با تمام قدرت 
فصل را شروع کنم. از بودن در بارسا خشنودم. اینجا، جایی است که دوست دارم 
باشم و امیدوارم سال های زیادی در این تیم باشم. اینیستا درباره ارنستو والورده، 

سرمربی جدید آبی اناری ها گفت : او سرمربی خوبی برای بارسا خواهد بود.
کاسانو در هلاس ورونا 

مهاجم ســابق رئال مادرید و تیم ملی فوتبال ایتالیا با باشــگاه هلاس ورونا 
به توافق نهایی رســید و قرارداد امضا کرد.کاسانو 34 ساله سال قبل که تصمیم 
گرفت از ســامپدوریا جدا شــود تا الان پیراهن هیچ تیمی را بر تن نکرده است. 
پیش بینی می شــد که او وداع زود هنگامی با مستطیل سبز داشته باشد اما در 
نهایت این گونه نشد.باشــگاه هلاس ورونا از توافق نهایی با مهاجم ســابق رئال 
مادرید و تیم ملی فوتبال ایتالیا ســخن به میان آورد. سایت رسمی این باشگاه 
ایتالیایی نوشت: با کاســانو قرارداد امضا کردیم و او زوج پاتزینی در خط حمله 
ما خواهد بود. کاســانو معمولا بازیکنی است که حاشیه ها و جنحال های زیادی 
دارد و همین باعث شــد تا نتواند اســتعداد خود را آنگونه که بایسته و شایسته 

است به اثبات رساند.
بورخا والرو پیراهن اینتر را بر تن کرد

اینتر به دنبال کسب نتایج بهتر در فصل بعد رقابت های سری A است و به 
همین خاطر جذب چند بازیکن را در دستور کار خود قرار داده است. این باشگاه 
ایتالیایــی در ادامه فعالیت خود در فصل نقــل و انتقالات با بورخا والرو هافبک 
اسپانیایی فیورنتینا به توافق نهایی رسید و رسما با این بازیکن قرارداد امضا کرد.
والرو پنج فصل اســت که در فیورنتینا بازی می کنــد. او در 211 بازی که برای 
این تیم به میدان رفته 17 گل به ثمر رســانده اســت، رسانه های ایتالیایی رقم 
این انتقال را هفت میلیون یورو اعلام کردند. هدایت اینتر را در تابســتان امسال 
اسپالتی برعهده گرفت و هواداران اینتر امید زیادی دارند که با این مربی با تجربه 
به روزهای اوج خود در ســری A برگردند و بار دیگر سهمیه لیگ قهرمانان اروپا 
را کسب کنند. آخرین باری که اینتر توانسته قهرمانی در رقابت های سری A را 

به دست آورد به دوران ژوزه مورینیو بر می گردد.
واکنش مورینیو به جذب لوکاکو 

منچســتریونایتد برای تقویت خط حمله خود در فصل بعد رقابت های لیگ 
برتر انگلیس تصمیم گرفت که با روملو لوکاکو مهاجم سرشناس اورتون قرارداد 
امضا کند. ژوزه مورینیو زمانی که هدایت چلســی را برعهده داشــت تاکید کرد 
کــه نیازی به لوکاکو در تیمش ندارد اما این مهاجم بلژیکی فصل قبل آنقدر در 
اورتون خوب کار کرد که مورینیو چاره ای جز جذب او نداشت. سرمربی پرتغالی 
چلســی این گونه به جذب لوکاکو واکنش نشــان داد: همــه ما از جذب لوکاکو 
خوشــحال هستیم. او بازیکن بزرگی اســت و اطمینان دارم که می تواند کمک 
زیــادی به ما بکند. لوکاکو تصمیم گرفت که راهی بزرگ ترین باشــگاه انگلیس 
شود و این نشان می دهد که او به دنبال بالا بردن سطح کیفی بازی خود است و 
می خواهد پیشرفت کند. لوکاکو با 75 میلیون پوند به منچستر یونایتد پیوست تا 

یکی از گرانترین خریدهای تاریخ مستطیل سبز لقب گیرد.
وارد کردن اتهام تبانی به تیم کاپلو 

طبق اعلام فدراسیون فوتبال چین، رقبای اخیر تیم جیانگسوسونیگ، تیم 
تحت رهبری فابیو کاپلوی مشــهور مشکوک به تبانی با این باشگاه هستند.تیم 
کاپلو هر 4 بازی اخیر در ســوپرلیگ چین را بدون پیروزی پشت سر گذاشته و 
تســاوی 2 بر 2 اخیر این تیم با شانگهای شنهوا، بیش از بقیه رقابت ها مشکوک 
به تبانی است.فدراسیون فوتبال چین از برخی برخوردها و لحظات کلیدی بازی، 
اســتنباطی مبنی بر تبانی داشته و از طرفی استفاده کاپلو از واژه »نتیجه واقعا 
زشــت« بیش از پیش برمیزان شک و تردیدها نسبت به سالم بودن نتیجه این 
بازی افزوده است. فعلا طرفین هرگونه تبانی راتکذیب کرده اند اما تحقیقات در 

این باره آغاز شده است.
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جبارف به اردوی استقلال اضافه شد
هافبک ازبکستانی استقلال به ارمنستان رفت.

 سرور جبارف، هافبک میانی استقلال که روز گذشته با این تیم قراردادش 
را رسما امضا کرده بود، به اردوی آبی های پایتخت در ارمنستان اضافه شد.او به 
دلیل عقب ماندگی به لحاظ بدنی احتمالا به صورت فشرده تمرین خواهد کرد.
هنوز معلوم نیست که چه بازیکنی قرار است از فهرست استقلال خارج شود تا 

مشخص شود جبارف جای او را گرفته است.
بدهی 44۰ میلیونی نفت به بازیکن کروات

مدافع فصل گذشته نفت به خاطر طلبش از این باشگاه به فیفا شکایت کرد.
ایگور پراهیچ مدافع فصل گذشــته نفت تهران کــه پس از پایان فصل به 
کشورش کرواسی رفته، در گفت وگو با ایسنا، درباره طلبش از این باشگاه اظهار 
کــرد: در حال حاضر من از آنها به فیفا شــکایت کرده ام اما اگر آن ها بخواهند، 
می توانند برای حل مشــکل با من صحبت کنند.او ادامه داد: تاکنون اقدامی از 
طرف باشــگاه برای حل مشکل صورت نگرفته ولی اگر بخواهند با من صحبت 
کنند، این امکان وجود دارد.مدافع فصل گذشته نفت درباره مقدار بدهی باشگاه 
نفت به او گفت: مــن تاکنون 30 درصد از قراردادم را دریافت کرده ام. در حال 
حاضــر 100 هزار یورو ) حدود 440 میلیون تومــان( باید از نفتی ها به عنوان 
طلبم دریافت کنم.پراهیچ در پایان درباره احتمال حضورش در فصل آینده لیگ 
برتر بیان کرد: پیشــنهادهایی از چند باشگاه داشتم که چون خوب نبود قبول 
نکردم. فعلا منتظر یک پیشنهاد خوب هستم. ایگور پراهیچ مدافع فصل گذشته 
نفت تهران که به همراه این تیم به عنوان قهرمانی جام حذفی رســید، پس از 
پایان دیدارهای فصل گذشته برای گذراندن تعطیلات به کشورش کرواسی رفته 

است. او مانند دیگر بازیکنان نفت از این باشگاه طلبکار است.
پرونده پانادیچ و اومانیا از پیگیری فیفا خارج شد

معاون حقوقی باشگاه پرسپولیس گفت: با توجه به توافق های حاصل شده 
با مربی و بازیکن ســابق پرســپولیس، پرونده های آنها از موارد تحت رسیدگی 

فیفا خارج شد.
علی جمشیدی، معاون حقوقی باشگاه پرسپولیس، گفت: در ادامه رسیدگی 
به پرونده های مربوط به مربیان و بازیکنان خارجی پرســپولیس در ســال های 
گذشــته، با توجه به توافق هایی که حاصل شد، دو پرونده دیگر از موارد تحت 
رســیدگی فیفا خارج شد.وی ادامه داد: پیرو اقدامات موثری که داشته ایم و در 
راســتای حل و فصل دعاوی مطروحه علیه پرسپولیس در فیفا، خوشبختانه به 
توافق های خوبی با آندره پانادیچ و مایکل اومانیا دســت پیدا کردیم و در عمل، 

این دو مورد از پرونده های تحت پیگرد فیفا خارج شد.
کاشانی: انتخاب هیئت مدیره پرسپولیس 

حق وزارت ورزش است
عضو هیئت مدیره باشــگاه پرسپولیس می گوید که وزارت ورزش حق دارد 
هر شــخصی را که صلاح دید به عنوان عضــو هیئت مدیره انتخاب کند.جعفر 
کاشانی درباره منتفی شــدن جدایی مهدی طارمی اظهار کرد: طارمی بازیکن 
جوانی اســت که می خواهد برای آینده اش تصمیم گیــری کند. البته باید در 
باشگاه بزرگ پرسولیس فرهنگ سازی شود تا بازیکنان بدانند در چه باشگاهی 
بازی می کنند. کســی که در پرسپولیس بازی می کند یک شبه ره صد ساله را 
می رود و می تواند محبوب و مشهور شود. اگر من در پرسپولیس بازی نمی کردم 
الان کسی مرا نمی شــناخت.وی درباره ناراحتی هواداران از مهدی طارمی هم 
گفت: کسی از طارمی ناراحت نیســت. او بازیکن جوان و تاثیرگذاری است اما 
همانطور که گفتم در باشگاه پرســپولیس باید فرهنگ سازی شود تا بازیکنان 
بدانند در چه باشــگاهی فوتبال بازی می کننــد.او همچنین درباره اینکه آیا از 
زمان معرفی اعضای جدید هیئت مدیره پرسپولیس اطلاعی دارد یا خیر گفت: 
از این موضوع هم بی اطلاعم اما وزارت ورزش به عنوان متولی این باشــگاه حق 
دارد هر شخصی را که صلاح می بیند به عنوان عضو هیئت مدیره معرفی کند. 
مــا هم در زمان خودمان هم در نتیجه گیری موفق بودیم و هم ســعی کردیم 
زیرساخت های باشگاه را ســر و سامان ببخشیم. در این مدت هم طوری عمل 

کردیم که بدهی به باشگاه تحمیل نکنیم.
منصوریان: امسال ۵ ضلعی قهرمانی داریم

ســرمربی استقلال می گوید امسال 5 تیم شــانس اصلی قهرمانی در لیگ 
برتر هســتند.علی رضا منصوریان درباره شرایط لیگ هفدهم اظهار کرد: امسال 
در کورس با پرسپولیس هستیم و در کنار ما دو تیم اصفهانی هستند و من تیم 
تراکتورســازی یحیی گل محمدی با  اعتقادی که به زوج او و مجتبی حسینی 
دارم آنها را هم مدعی می دانم و این مسیر به پنج ضلع تبدیل شده است. فولاد 
هم تیم خوبی درســت کرده است.سرمربی اســتقلال در پایان درباره تیم های 
تازه لیگ برتری شده گفت:  پارس جنوبی جم و سپیدرود ممکن است همه را 
ســورپرایز کنند چون شنیدیم پارس جنوبی در شهر خودش، شیر خفته است 
و همه را در آنجا می برد. ســپیدرود هم در رشت طرفداران خوبی دارد و لیگ 

بسیار زیبایی داریم.
طاهری: گردش مالی باشگاه ها با مشکل مواجه شده است

سرپرســت باشگاه پرســپولیس درباره نشست دو ســاعته خود با رئیس 
فدراســیون همراه با مدیرعامل باشــگاه استقلال گفت: باشــگاه ها در گردش 
امور مالی خود با مشــکل مواجه هســتند.علی اکبر طاهری درباره نشستی که 
با مهدی تاج داشــت، گفت: فوتبال نیازمند این اســت که قدرت داشته باشد 
و با تمام قوا به برنامه های خود برســد. در این چند سال متأسفانه این موضوع 
کمرنگ شده و حق و حقوقی که می توانستیم از حق پخش تلویزیونی دریافت 
کنیم تا گردش مالی باشــگاه ها با مشکل مواجه نشود، در اختیار نداشتیم. وی 
ادامــه داد: فدراســیون فوتبال از یک طرف و باشــگاه ها از طرف دیگر باید به 
حق خود از لحاظ حق پخش تلویزیونی برســند چرا که هرکدام از آنها با توجه 
به برنامه های تدارکاتی و توســعه ای که در زمینه باشــگاه ها )برای باشگاه ها( و 
تیم های ملی و بســیار از مسائل دیگر )در بخش فدراسیون( فعالیت های خود را 
انجام و هزینه های مختلفی را پرداخت می کنند. سرپرســت باشگاه پرسپولیس 
عنوان کرد: اگر به موضوع حق پخش تلویزیونی توجه نشود، بدون شک فوتبال 
کشــور آسیب می خورد و این در حالی است که حق پخش تلویزیونی در سایر 
کشــورهای دنیا به میزان 60 تا 70 درصد پرداخت می شود و این امر متأسفانه 
تاکنون برای ما رخ نداده اســت. بر همین اساس از چند وقت گذشته سر فصل 
موضوعات در حوزه فدراسیون فوتبال، باشگاه ها، وزارت ورزش و جوانان و صدا و 
سیما بحث حق پخش تلویزیونی بوده است. طاهری افزود: خوشبختانه جلسات 
خوبی با صدا و ســیما برگزار شــده و به نتایجی هم رسیده ایم. اگر در روزهای 
آینده نتایج قطعی نشــود، مطمئناً پخش مسابقات تلویزیونی با مشکل روبه رو 

خواهد شد. حق ما، حق پخش تلویزیونی است و نباید از این امر بگذریم.
اعلام برنامه هفته اول لیگ برتر هفدهم 

مســئول مســابقات ســازمان لیگ اعلام کرد: برنامه 30 هفته رقابت های 
هفدهمین دوره لیگ برتر اوایل هفته آینده اعلام می شود.

 ســعید فتاحی در مورد اعلام برنامه هفدهمین دوره لیگ برتر گفت: روز 
گذشته برنامه کامل لیگ برتر را تهیه کرده ایم اما به دلیل اینکه تیم پرسپولیس 
تنها نماینده ایران در لیگ قهرمانان آســیا حضور دارد. ســازمان لیگ تلاش 
می کند این تیم با بهترین شــرایط به مصاف حریف عربســتانی برود به همین 
دلیل این برنامه اعلام نشــد  تا هماهنگی های لازم با مســئولان پرسپولیس و 
برانکو سرمربی این تیم انجام شود. فتاحی تصریح کرد: به پرسپولیس در لیگ 
قهرمانان به چشــم تیم ملی نگاه می کنیم و تلاش مان این اســت که بهترین 
شــرایط را برای این تیم آماده کنیم. از ســویی دیگر به احترام  سایر تیم های 
حاضــر در لیگ برتر امروز فقط برنامه هفتــه اول رقابت های لیگ برتر را اعلام 
می کنیم و برنامه 30 هفته رقابت ها به صورت زمان بندی شده مانند سنوات قبل 
اوایل هفته آینده اعلام خواهد شد. سازمان لیگ به همه باشگاه ها نگاهی یکسان 
دارد اما همواره شــرایط ویژه ای را بــرای نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان در 
نظر می گیرد و این مسئله فقط مختص تیم پرسپولیس نیست. برنامه هفته اول 

لیگ هفدهم به این شرح است:
پنجشنبه 5 مرداد 9۶

* پرسپولیس .......................................................... فولاد خوزستان )ورزشگاه آزادی(
* استقلال خوزستان ............................... تراکتورسازی تبریز)ورزشگاه غدیر اهواز(
* سیاه جامگان مشهد ............ ذوب آهن اصفهان )ورزشگاه متعاقبا اعلام می شود(
* نفت تهران ................................................ سپیدرود رشت)ورزشگاه تختی تهران(

جمعه ۶ مرداد 9۶
* پیکان تهران .......................................... پدیده مشهد)ورزشگاه شهدا شهر قدس(
* گسترش فولاد تبریز .................... پارس جنوبی جم)ورزشگاه یادگار امام تبریز(
* سپاهان اصفهان ............................. سایپا تهران )ورزشگاه نقش جهان اصفهان(
* صنعت نفت آبادان ................................. استقلال تهران )ورزشگاه تختی آبادان(
دربی پایتخت به جای آلمان در تهران برگزار می شود؟!

در صورتی که به هر دلیلی دیدار تیم های پرسپولیس و استقلال در آلمان 
برگزار نشــود، احتمال این که این دیدار هفته آینده در ورزشــگاه آزادی انجام 
شود بسیار زیاد خواهد بود. در حالی که طبق اعلام اسپانسر باشگاه پرسپولیس 
و استقلال قرار است این دو تیم در کشور آلمان با یکدیگر دیدار کنند، اما هنوز 
انجام این بازی قطعیت پیدا نکرده و مســئولان مربوطه در حال رایزنی هستند 
تا این بازی در اروپا برگزار شــود.درصورتی که به هر دلیلی دربی 85 در آلمان 
برگزار نشود، اسپانســر باشگاه های پرسپولیس و استقلال به دنبال این خواهد 
بود که این بازی روز یکشنبه در ورزشگاه آزادی برگزار شود. البته پرسپولیسی ها 
پیشــنهاد داده اند که اگر این بازی قرار است در تهران انجام شود، روز سه شنبه 

هفته آینده برای برگزاری این بازی انتخاب شود.
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